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     Protokół Nr 95/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 9 marca 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 15:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu 

2.Alicja Prill  -  Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel    -  Członek Zarządu 

4.Wioletta Drzewińska   - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

3. Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie  

4. Ewa Difort – Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji 

5. Mirosław Musiał  - Wydział Dróg 

6. Marcin Makuch – Wydział Dróg 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 18a) sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

Kolejno: 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zapoznanie się i omówienie informacji dotyczących Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza 

Słowackiego w Dębnie. 

4. Zatwierdzenie zestawienia inwestycji zrealizowanych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w latach 2018-2019 oraz złożonych wniosków o dofinansowanie  

i skierowanie do Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych. 

5. Zawarcie umowy z wybranym wykonawcą na sporządzenie ekspertyzy/opinii 

dendrologicznej, dotyczącej drzew, rosnących na terenie działki nr ew. 109, obręb ewid. 

Zgoda, gm. Myślibórz. 

6. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o udzielenie dotacji celowej z budżetu państwa 

na dofinansowanie zadania polegającego na budowie windy zewnętrznej, wymianie drzwi na 
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poziomie piwnicy, budowie drogi dojazdowej i miejsc postojowych przy obiekcie 

Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

7. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. Wykonanie budowlanych 

przeglądów okresowych (półrocznych/rocznych lub pięcioletnich z elementami przeglądu 

rocznego budynków) zarządzanych przez zamawiającego. 

8. Wyrażenie zgody na zakup kosiarki bijakowej VOTEX RM 1502-2. 

9. Wyrażenie zgody na zakup ciągnika rolniczego wyposażonego w ładowacz czołowy. 

10. Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

Sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu w tym  

z realizacji programów i strategii za rok 2019. 

11. Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

Sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej w Powiecie 

Myśliborskim za rok 2019. 

12. Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

Sprawozdania z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli za rok 2019”. 

13. Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

Sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2019”. 

14. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2020-2033. 

15. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

16. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie dokonania 

rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie. 

17. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie włączenia 

Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu do Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. 

S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

18a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 roku. 

20. Sprawy różne 

21. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Zapoznanie się i omówienie informacji dotyczących Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza 

Słowackiego w Dębnie. 

(Informacja  stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o omówienie przygotowanych informacji. 
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Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Poruszyła kwestię dotycząca naboru do klas pierwszych. Zwróciła uwagę, że będzie on 

mniejszy niż w ubiegłym roku. Klasy nie będą podzielone na profile i zostanie utworzona 

klasa o profilu ogólnym. 

Poinformowała, że nie ma zainteresowania naborem do klas o profilu językowym oraz 

matematyczno-fizycznym. 

Podała informację, o zainteresowaniu utworzeniem klasy o profilu sportowym. 

Poinformowała, również o planach dotyczących utworzenia klasy w zawodzie ślusarz  

w szkole branżowej I stopnia. Odniosła się do rozmów z firmą, która zorganizowałaby 

praktyki dla uczniów w tym zawodzie. Zwróciła uwagę, że uczniowie mieli by w szkole 

praktyczną naukę zawodu. 

Przekazała, że jeżeli chodzi o kontynuację nauki w roku szkolnym 2020/2021, to w Zespole 

Szkół będzie funkcjonować klasa Technikum Nr 1 o specjalności technik informatyk, liceum 

ogólnokształcące i Szkoła branżowa I stopnia. 

Poruszyła temat uruchomienia technikum gastronomicznego. Przekazała, że odbyła wizytę  

w budynku na ul. Mickiewicza w Dębnie. Z uzyskanych informacji wynika, że przez dwa lata 

muszą być utrzymane pomieszczenia w rezerwie dotyczące technikum gastronomicznego. 

Przekazała, że jednakże sprzęty, które znajdują się w pracowni są zużyte i przestarzałe nie 

nadające się do wykorzystania podczas zajęć. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy sprzęty znajdujące się w budynku były porównywane z księgami 

inwentarzowymi? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że nie ponieważ, księgi znajdują się w Centrum Usług Wspólnych  

i wystosowała wniosek o ich wydanie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy dyrektor wyklucza uruchomienie kierunku technikum gastronomicznego? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy tak, gdyż uzupełnienie wyposażenia wiązałoby się ze 

zbyt dużymi kosztami. Podała informacje o sprzętach jakie znajdują się w pracowni. 

W szkole będzie kontynuowana nauka w technikum informatycznym. Poinformowała  

o planach dotyczących wprowadzenia dodatkowego przedmiotu zawodowego i wówczas 

uczniowie będą kończyli szkolę z dwoma tytułami. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy będzie skutkować to zwiększeniem ilości godzin w tygodniu?  

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że tak jeżeli chodzi o jeden z przedmiotów będą to trzy godziny w cyklu, 

natomiast kolejny to dwie godziny w cyklu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, ile będzie zwiększenia godzin tygodniowo do ramowego planu nauczania? 
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Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że w klasie pierwszej nie będzie zwiększenia, w klasie drugiej będą to dwie 

godziny, w klasie trzeciej dwie godziny i w klasie czwartej trzy godziny. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jaki będzie to miało skutek finansowy? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że jeszcze nie dokonała obliczeń finansowych z tym związanych. 

Odniosła się do planowanych naborów do klas pierwszych. Ponownie poinformowała, że 

zostanie uruchomiony nabór do Technikum Nr 1 o specjalności technik informatyk, liceum 

ogólnokształcącego i Szkoły branżowej I stopnia. 

Zwróciła uwagę, że nauka w technikum gastronomicznym została zakończona w grudniu 

2019 roku. Nie planujemy wznowienia nauki w tym technikum z uwagi na wysokie koszty  

z tym związane. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że należałoby dokonać obliczeń kosztów i przekazać je do wiadomości 

Starostwu Powiatowemu. 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Przekazała, że nie dokonywała kalkulacji kosztów z uwagi na brak woli uruchomienia 

technikum gastronomicznego. 

Podała informację o podejmowanych działaniach w placówce w ostatnim roku, które 

zaprocentują na kolejne lata. Udało się wyprowadzić technikum informatyczne Nr 1 z grupy 

wsparcia nauki matematyki. Zdawalność matur do roku ubiegłego była na poziomie 46% 

natomiast teraz jest na poziomie 80%. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o nauczycieli uczących w technikum? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Podała informację o nauczycielach uczących poszczególnych przedmiotów. Odniosła się do 

zdawalności matur w liceum. Jest ona również na poziomie 80% jednakże punkty procentowe 

wynoszą 1,5. Przekazała, że udało się uzyskać brązową tarczę jeżeli chodzi o tygodnik 

perspektyw. Szkoła uzyskała 17 miejsce w województwie zachodniopomorskim. Jeżeli chodzi 

o język polski i przedmioty językowe nie ma problemy z ich zdawalnością. 

Poinformowała o problemie dotyczącym nauczania języka polskiego z uwagi na problemy 

zdrowotne jednej z nauczycielek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, od kiedy nauczyciela nie ma w szkole i czy jest realizowana podstawa 

programowa? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że nauczyciela nie ma od miesiąca stycznia, jednak podstawa programowa 

jest realizowana. Są wykonywane zastępstwa i grupy łączone.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy w klasach maturalnych są zastępstwa i jest realizowana podstawa programowa? 
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Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że tak, jest realizowana podstawa programowa w tych klasach. Potwierdziły 

to wszystkie panie nauczycielki j. polskiego. Uczniowie wykonują powtórzenia do matury. 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące zastosowanych zastępstw. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że w informacji przedstawiono założenie dotyczące utworzenia klasy 

sportowej. Zapytała na podstawie jakiej procedury prawa oświatowego zostanie uruchomiona 

ta klasa?  

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że, jest możliwość utworzenia takiej klasy zgodnie z rozporządzeniem. 

Szkoła nie posiada klubu sportowego oraz stowarzyszenia jednak klasa, która by powstała 

będzie miała większą liczbę godzin wychowania fizycznego z 3 do 4 godzin. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy został wyliczony skutek finansowy ? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że nie przygotowała na dzisiejsze spotkanie informacji w zakresie finansów. 

Poinformowała o zaplanowanych działaniach związanych z naborem. Przekazała, że odbędą 

się rozmowy z uczniami klas 8 szkół podstawowych podczas godzin wychowawczych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że należy również prowadzić rozmowy z rodzicami uczniów, którzy również 

decyduję w jakiej szkole będzie się uczyć ich dziecko. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o utworzenie klasy lingwistycznej w której uczniowie będą mogli uczyć się  

j. rosyjskiego i j. włoskiego? Czy jest zatrudniona kadra, która będzie uczyć tych języków? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że tak, do obu języków są osoby, które chciałyby poprowadzić te zajęcia. 

Wyjaśniła, że wszystkie klasy mają j. angielski i j. niemiecki, do tych języków będzie 

wprowadzony drugi język rosyjski lub włoski. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, ile łącznie będzie godzin nauczania tych języków? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Podała ilość godzin nauczania przedmiotów językowych. Wyjaśniła, że są prowadzone 

wstępne rozmowy z dziećmi, w ubiegłym roku nie było osób chętnych do nauki  

j. rosyjskiego. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jakie licencje trenerskie maja nauczyciele? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że nauczyciel wychowania fizycznego posiada licencję do piłki siatkowej. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o formy promocji, czy wydano już jakieś informatory i foldery? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że są one przygotowane, przeprowadzono rozmowy z drukarnią w Dębnie, 

która zadeklarowała ich wydruk nieodpłatnie. Podała informacje dotyczące przygotowanych 

materiałów. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o strony internetowe szkoły? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że szkoła posiada jedną stronę internetową, na której są zamieszczane 

wszystkie bieżące informacje oraz przekazywane są również materiały do mediów 

społecznościowych. Przekazywane są również artykuły na stronę Powiatu Myśliborskiego 

i Gminy Dębno. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o godziny ponadwymiarowe dla nauczycieli? 

Odniosła się do danych wskazanych w informacji dotyczącej zatrudnienia nauczycieli. 

Zapytała w jaki sposób są wykazywane etaty i godziny ponadwymiarowe? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że w przedstawionych informacjach podano wszystkie godziny posiadane 

przez poszczególnych nauczycieli. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że dane powinny być przedstawione w inny sposób z wyszczególnieniem 

etatu i osobno godzin zastępstw. 

Zapytała, czy zostało podpisane porozumienie dotyczące korzystania z boiska „Orlik” 

i pomieszczeń w budynku szkoły? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że uzyskała informacje, że porozumienia były podpisane, niestety nie jest  

w ich posiadaniu. Dokumenty były podpisywane przez poprzedniego dyrektora placówki. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o ich odszukanie. Zwróciła uwagę, że osoby korzystające z boiska również 

korzystają z pomieszczeń w szkole i jest to wpuszczanie obcych osób na teren placówki, 

zatem powinno zostać to uregulowane w ramach porozumienia. 

Poprosiła o wyjaśnienie kwestii nauki j. polskiego w klasie maturalnej, z uwagi na to, iż 

docierają do niej niepokojące informacje od mieszkańców Dębna w tej sprawie. Zapytała ile 

godzin z podstawy programowej jest realizowane? Rodzice składają zapytania o to, kogo 

mają zaskarżyć w przypadku, gdy uczeń nie zda matury z tego przedmiotu, bądź zda na 

niższym poziomie. 

Zwróciła uwagę, na przedstawione w informacji założenia dotyczące naboru do placówki. 

Przekazała, że jej zdaniem miesiąc marzec jest miesiącem zbyt późnym, jeżeli chodzi  

o promocję placówki. Przedstawiciele innych szkół wystosowali swoją ofertę dużo wcześniej. 

Zwróciła uwagę, że śledzi na bieżąco stronę internetową placówki i znajduje się tam niewiele 

informacji na temat naboru. 
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Poruszyła sprawę niewłaściwego traktowania rodziców w szkole. Odniosła się do wydarzenia 

w szkole dotyczącego wydalenia ucznia ze szkoły. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o wyjaśnienie sprawy? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Złożyła wyjaśnienia na temat zaistniałej sytuacji w placówce. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o informowanie organu prowadzącego o wyjątkowych zdarzeniach mających 

wpływ na wizerunek i sytuację placówki. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła sprawę dotycząca możliwości przyjmowania nauczycieli przez dyrektora. Poprosiła 

o otwartość i poświęcenie czasu dla nauczycieli i prowadzenie konstruktywnych  

i merytorycznych rozmów. Zwróciła uwagę, że dyrektor jednoosobowo odpowiada za 

placówkę. 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące podjętych działań w związku z wydarzeniami jakie miały 

miejsce w jednostce. Zostało zorganizowane spotkanie z radą pedagogiczna w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy omówione zostały profile z radą pedagogiczną? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że tak, część profili została omówiona. Rada pedagogiczna jest za klasą 

o profilu ogólnym. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła, aby przy ogłoszeniu o naborze zawsze była dodawana informacja, że klasa zostanie 

uruchomiona przy naborze minimum 24 uczniów. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o przyjęcie majątku szkoły przez dyrektorai sporządzoną inwentaryzację??  

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że podpisany został protokół o przejęciu dokumentacji. Są niezgodności  

w sporządzonej inwentaryzacji.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o sprzęt gastronomiczny znajdujący się w budynku na ul. Mickiewicza w Dębnie? 

 

Eliza Agopsowicz – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie 

Odpowiedziała, że temat ten zostanie sprawdzony z księgami inwentarzowymi. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 8 

Wyrażenie zgody na zakup kosiarki bijakowej VOTEX RM 1502-2. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na zakup ciągnika rolniczego wyposażonego w ładowacz czołowy. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartami spraw. Poprosił o informacje na temat  

kosztów przedmiotowego sprzętu i wyposażenia posiadanego przez wydział. Zwrócił uwagę, 

na środki finansowe zabezpieczone na akcję zima. Zapytał, czy pozostała kwota będzie 

wystarczająca do końca roku?  

Mirosław Musiał  - Wydział Dróg 

Poinformował, że kwota jaka pozostanie powinna być wystarczająca. 

 

Marcin Makuch – Wydział Dróg 

Przekazał, że Wydział posiada zakupione materiały dot. zimowego utrzymania dróg. 

  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o zasadność zakupu kosiarki bijakowej? 

 

Mirosław Musiał  - Wydział Dróg 

Poinformował, że Wydział posiada dwie kosiarki, niestety jedna z nich jest już 15 - letnia  

i wymaga wymiany. Przy zakupie zostanie zastosowany tryb zapytania o cenę.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, na wydatki jakie są do poniesienia. Koszty zakupu kosiarki oraz ciągnika 

rolniczego to kwota ok 260 tys. zł 

Zwróciła uwagę, że wpłynął wniosek o przeniesienie środków z zimowego utrzymania dróg 

na bieżące remonty. Łącznie kwoty wydatków spowodują, że na ten cel pozostanie zbyt mała 

kwota finansowa. Powiat zawarł umowę z wykonawcą na zimowe utrzymanie dróg. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że zimowe utrzymanie dróg będzie dotyczyć okresu dwóch miesięcy: 

listopada i grudnia 2020 roku. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Przekazała, że kwota przeznaczona na zimowe utrzymanie dróg powinna być podzielona na 

ilość miesięcy, w których trwa zima i rozdysponowana proporcjonalnie na ilość miesięcy jaka 

pozostanie. Zapytała, do kiedy jest termin zobowiązania zawarty w umowie? 

 

Marcin Makuch – Wydział Dróg 

Odpowiedział, że do końca miesiąca kwietnia. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do zapisów umowy. Zwrócił uwagę, że zabezpieczona kwota nie będzie 

wykorzystana w 100%. Zakup wyposażenia dla wydziału jest niezbędny. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Zwróciła uwagę, na wysokość planowanych do poniesienia wydatków. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że naprawa ciągnika będącego w Wydziale Dróg jest nieopłacalna i zasadnym 

jest zakup nowego sprzętu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła kwestię prac wykonywanych na drogach powiatowych.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zakup kosiarki bijakowej VOTEX RM 1502-2 na potrzeby 

Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zakup ciągnika rolniczego wyposażonego w ładowacz 

czołowy na potrzeby Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Zatwierdzenie zestawienia inwestycji zrealizowanych na terenie Powiatu Myśliborskiego 

w latach 2018-2019 oraz złożonych wniosków o dofinansowanie  

i skierowanie do Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych. 

(Zestawienie  stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe zestawienie. Zwrócił uwagę, że obejmuje lata 2018 i 2019. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do kwestii zrealizowanych inwestycji. 

 

Więcej Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził zestawienie inwestycji zrealizowanych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w latach 2018-2019 oraz złożonych wniosków o dofinansowanie i podjął 

decyzję o skierowaniu przedmiotowego zestawienia  do Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Zawarcie umowy z wybranym wykonawcą na sporządzenie ekspertyzy/opinii 

dendrologicznej, dotyczącej drzew, rosnących na terenie działki nr ew. 109, obręb ew. 

Zgoda, gm. Myślibórz. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Podał informację dotyczącą 

wyjaśnień Naczelnika Wydziału w przedmiotowej sprawie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że należy rozważnie podchodzić do decyzji dotyczących wycinki. Odniosła się do 

stanu przedmiotowych drzew. Do wydziału należy podjęcie decyzji w tej sprawie.  

Poprosiła aby w wydanej decyzji administracyjnej dotyczącej  drzew, rosnących na terenie 

działki nr ew. 109, obręb ew. Zgoda, gm. Myślibórz w przypadku wydania zezwolenia na ich 

usunięcie została zawarta  informacja dotycząca obowiązku dokonania nowych nasadzeń 

drzew. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na zawarcie przedmiotowej umowy z wybranym 

wykonawcą. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o udzielenie dotacji celowej z budżetu państwa na 

dofinansowanie zadania polegającego na budowie windy zewnętrznej, wymianie drzwi 

na poziomie piwnicy, budowie drogi dojazdowej i miejsc postojowych przy obiekcie 

Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do kwestii możliwości pozyskania środków finansowych i rozliczenia dotacji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. Wykonanie budowlanych 

przeglądów okresowych (półrocznych/rocznych lub pięcioletnich z elementami 

przeglądu rocznego budynków) zarządzanych przez zamawiającego. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, na brak składanych ofert przez wykonawców. Wpłynęła jedynie oferta od 

jednej firmy „BOMA” z Myśliborza. Odniosła się do wysokości oferty, nie jest ona 

wygórowana  w odniesieniu do ilości przeglądów jaka należy wykonać. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

Sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu, 

w tym z realizacji programów i strategii za rok 2019. 

(Sprawozdanie  stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowe sprawozdanie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

Sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej w Powiecie 

Myśliborskim za rok 2019. 

(Sprawozdanie  stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowe sprawozdanie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

Sprawozdania z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli za rok 2019”. 

(Sprawozdanie  stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowe sprawozdanie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 13 

Zaakceptowanie i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

Sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2019”. 

(Sprawozdanie  stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowe sprawozdanie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 14 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2020-2033. 

(Projekt uchwały Rady Powiatu  stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Zwróciła 

uwagę, że w Załączniku Nr 1 do uchwały zostały zawarte wszystkie zmiany w związku  

z podejmowanymi uchwałami Zarządu Powiatu zmieniającymi dochody i wydatki. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 15 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

(Projekt uchwały Rady Powiatu  stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 16 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie dokonania 

rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie. 

(Projekt uchwały Rady Powiatu  stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 17 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie włączenia 

Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu do Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych 

im. S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały Rady Powiatu  stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśniła, że Dom Wczasów 

Dziecięcych zostanie włączony do Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa i S. 

Girenasa w Myśliborzu. Status placówki nie zmieni się. Wzmocni swoją ofertę dzięki 

wsparciu obu placówek. W planach jest wykorzystanie bazy noclegowej jako internatu dla 

uczniów. Zwróciła uwagę na sytuację placówki. Odniosła się do kwestii utworzenia CKZ. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o kwestię zarządzania placówką? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że placówka będzie prowadzona przez jednego dyrektora Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Poinformował, że projekt uchwały dotyczy przyjęcia i skierowania pod obrady sesji Rady 

Powiatu w Myśliborzu następujących projektów uchwał: 

1)     zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2020-2033. 

2)    w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

3)     w sprawie dokonania rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Dębnie. 

4)     w sprawie włączenia Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu do Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 95/354/2020 z dnia 9 marca 2020 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 18a) 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy  

z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Dębnie na Nadzwyczajnym 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 11 marca 2020 roku 

 

Wicestarosta – Alicja Prill  

Zaproponowała, aby pełnomocnictwo nie obejmowało punktu 6 porządku obrad Walnego 

Zgromadzenia Wspólników Spółki  tj.  Podjęcie uchwały w  przedmiocie dalszego istnienia 

Spółki (uchwała Nr 4).  

Zaproponowała, aby pełnomocnik złożył wniosek o zmianę porządku obrad Nadzwyczajnego 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 11 marca 2020 roku w zakresie wyprowadzenia  

z niego punktu Nr 6 porządku obrad. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu: 

1.    Podjął decyzję o udzieleniu Panu Andrzejowi Potyrze – Staroście Myśliborskiemu 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital 

w Dębnie im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty  Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

z siedzibą w Dębnie na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 11 marca 

2020 roku podejmując uchwałę Nr 95/355/2020 z dnia 9 marca 2020 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

2.    Nie udzielił pełnomocnictwa do głosowania za podjęciem uchwały ujętej w pkt. 6. 

porządku obrad Walnego Zgromadzenia Wspólników Spółki,  tj.  Podjęcie uchwały  

w  przedmiocie dalszego istnienia Spółki (uchwała Nr 4) 

3.     Udzielił zgodę na złożenie wniosku przez pełnomocnika  dotyczącego zmiany porządku 

obrad Nadzwyczajnego Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 11 marca 2020 roku  

w zakresie wyprowadzenia z niego punktu Nr 6 porządku obrad 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przedstawiła dodatkowy wniosek Wydziału Dróg dotyczący przeniesienia środków pomiędzy 

paragrafami w kwocie 175 000,00 zł na remonty cząstkowe nawierzchni bitumicznych. 
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(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 95/356/2020 z dnia 9 marca 2020 roku w sprawie 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 roku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 20 

Sprawy różne: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił informację na temat odbytego w dniu 6 marca br. spotkania na temat sytuacji 

szpitali w Powiecie Myśliborskim. 

 

Członek Zarządu Wioletta Drzewińska 

Poprosiła, aby wystąpić z zapytaniem do Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty czy wystąpił do Ministerstwa Zdrowia o wsparcie finansowe dla 

Szpitala w Dębnie. 

 

Członek Zarządu Wioletta Drzewińska  

Poprosiła, aby wystąpić  do Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty o przedstawienie informacji na temat pracy Zespołu ds. opracowania programu 

naprawczego Szpitala w Dębnie Sp. z o.o. im. Św. Matki Teresy z Kalkuty,  

w skład którego zostali powołani uchwałą Nr IV/50/2019 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 

21 stycznia 2019 roku, radni Danuta Patkowska oraz Arkadiusz Mazepa. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 21 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 17:15 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


